

1) Dieser Sehtest kann nicht auf Ihrem Computer durchgeführt werden, weil sich Größe und Auflösung je nach Bildschirm unterscheiden.

2) Drucken Sie diese Seite aus und überprüfen Sie die Größe. Das folgende Testfeld ist genau 12,7cm (5 Zoll) breit. Deaktivieren ggf. Sie die Option "anpassen" in Ihren Druckereinstellungen.

3) Um Ihre Sehstärke zu bestimmen gehen Sie in die erste Zeile, ab der Sie nicht mehr scharf sehen können. Die Ziffer daneben ist Ihre benötigte Stärke.

Bestimmen Sie Ihre Sehstärke!

Welche Zeile könne Sie gerade noch erkennen aus einer Entfernung von ca. 36 cm (14 Zoll) bis zu Ihrem Nasenrücken?	Dioptrie (+)
If you have difficulty reading this line, you need	3.0
If you have difficulty reading this line, you need	2.5
If you have difficulty reading this line, you need	2.0
If you have difficulty reading this line, you need	1.5
If you have difficulty reading this line, you need	1.0

1). You cannot use this chart by looking at it on your computer monitor due to the size and resolution differences among computers

2) The chart below is exactly 12.7cm (5 inches) wide. Please make sure it is 12.7cm (5 inches) wide on your printed copy.

3) To find the strength you need, The first line you have difficulty reading has a lens strength to the right of it. When ordering bi focal safety specs in our shopping cart, select this strength.

Determine the reading power you need!

Determine smallest text that can be read with some difficulty from a distance of 36cm (14 inches) from the bridge of your nose.	Power needed
If you have difficulty reading this line, you need	3.0
If you have difficulty reading this line, you need	2.5
If you have difficulty reading this line, you need	2.0
If you have difficulty reading this line, you need	1.5
If you have difficulty reading this line, you need	1.0